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Z Á P I S N I C A 
z neplánovaného zasadnutia Mestského zastupiteľstva Vrútky, 

konaného dňa 25. 01. 2022 
 
 
Prítomní: 
Podľa prezenčnej listiny 
 
Dnešné neplánované zasadnutie MsZ so začiatkom o 14.00 hod. otvoril a viedol  
Mgr. Branislav Zacharides, primátor mesta. Privítal všetkých prítomných. 
Na začiatok uviedol, že hlasovať sa bude bez hlasovacieho systému a to zdvihnutím ruky, 
budú použité mikrofóny pre lepšie zaznamenanie zvuku. 
Ospravedlnení – Ing. Mazúr, p. Gorcovský, Mgr. Doskočil.  
Ďalej vyzval poslancov, aby sa prezentovali (8 poslancov) a skonštatoval, že MsZ je 
uznášaniaschopné.  
 
Primátor mesta určil pracovné predsedníctvo, zapisovateľku, overovateľov zápisnice 
a navrhol členov návrhovej komisie nasledovne: 
 
Pracovné predsedníctvo:   Mgr. Branislav Zacharides, primátor mesta    
     ThDr. Marián Krivuš, zástupca primátora mesta 
     Ing. Mgr. Anna Sviteková, prednostka MsÚ 
 
Zapisovateľka:   Mgr. Lenka Karolčík Košútová, referát vnútornej  

správy MsÚ   
    
Overovatelia zápisnice:   Mgr. Marián Kráľ, I. overovateľ zápisnice 
     ThDr. Marián Krivuš, II. overovateľ zápisnice 
 
Zloženie návrhovej komisie: RNDr. Mária Rovňáková, predseda návrhovej komisie 

PaedDr. Vladimír Vantara, člen návrhovej komisie  
Mgr. Ľuboš Gottwald, člen návrhovej komisie  
 

 
Primátor mesta vyzval poslancov MsZ k hlasovaniu za návrh zloženia návrhovej komisie. 
 
HLASOVANIE č. 1 
MsZ volí zloženie návrhovej komisie.  
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 8 – Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald, Eva Wedra Kačková, 
Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, RNDr. Mária Rovňáková, PaedDr. Vladimír 
Vantara,  
Ing. Marek Veverica)  
 
Návrh programu: 
 

1. Žiadosť o dotáciu z Fondu na podporu športu – „Futbalové ihrisko Vrútky – stavebné 
úpravy“ 
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2. Výzva Ministerstva investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie SR na podanie 
žiadostí o poskytnutie dotácie v oblasti podpory regionálneho rozvoja 

3. Rozpočtové opatrenie 6/2021 
4. Rôzne 

a/ Úhrada poplatku za vydanie dopravnej karty 
5. Diskusia 
6. Interpelácie 
7. Záver 

 
Primátor mesta – vyzval poslancov MsZ na pripomienkovanie návrhu programu. 
 
RNDr. Rovňáková – navrhuje vzhľadom na epidemiologickú situáciu stiahnuť bod: 
„Občania: návrhy, postrehy a pripomienky“. 
 
Primátor mesta – vyzval poslancov k hlasovaniu o predloženom programe a potom sa bude 
hlasovať o pripomienke RNDr. Rovňákovej. 
 
HLASOVANIE č. 2 
MsZ schvaľuje predložený návrh program dnešného rokovania zasadnutia MsZ. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 8 – Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald, Eva Wedra Kačková, 
Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, RNDr. Mária Rovňáková, PaedDr. Vladimír 
Vantara, Ing. Marek Veverica)  
 
HLASOVANIE č. 3 
MsZ schvaľuje stiahnutie bodu: „Občania: návrhy, postrehy a pripomienky“ z programu 
rokovania zasadnutia MsZ. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 8 – Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald, Eva Wedra Kačková, 
Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, RNDr. Mária Rovňáková, PaedDr. Vladimír 
Vantara, Ing. Marek Veverica)  
 
 
K bodu č. 1 
Žiadosť o dotáciu z Fondu na podporu športu – „Futbalové ihrisko Vrútky – stavebné 
úpravy“ (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Primátor mesta – informoval o vyhlásenej výzve na predkladanie žiadostí o poskytnutie 
príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“, kde je možné uchádzať sa o poskytnutie finančného príspevku na projekty 
podpory športu spočívajúce vo výstavbe, rekonštrukcii a modernizácii športovej 
infraštruktúry, a to za účelom utvárania priaznivých a dlhodobo udržateľných podmienok 
nielen pre športovú reprezentáciu Slovenskej republiky, ale aj pre rozvoj športu detí, mládeže, 
športových talentov a širokej verejnosti vrátane zdravotne postihnutých občanov. Alokovaná 
suma na výzvu činí 20 mil. EUR.  My predkladáme návrh na projekt „Futbalové ihrisko 
Vrútky – stavebné úpravy“, ktorý spočíva v troch hlavných aktivitách: SO-01 Výmena 
umelého trávnika, SO-02 Úpravy vstupu na ihrisko z tribúny, SO-03 Výmena umelého 
osvetlenia ihriska. Pričom celkové rozpočtované náklady stavebných úprav sú 384 275,33 € 
vrátane DPH, náklady na výmenu umelého trávnika 334 973,28 € vrátane DPH a následná 
certifikácia 14 160 € vrátane DPH. 
Ďalej informoval, že už máme schválených 100 tis. € na výmenu umelého trávnika zo 
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Slovenského futbalového zväzu (SFZ). 
V predkladanom materiáli je uvedený návrh na zabezpečenie finančných prostriedkov na 
spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 55 % z celkovej sumy oprávnených 
výdavkov projektu (384 275, 33 €), t.j. výške 211 351,43 €. Boli tam ešte dva návrhy, ale 
odporúčal by ísť s týmto návrhom. Spravidla býva, že čím viac sa žiadateľ zaväzuje 
poskytnúť financií zo svojho, tým je väčšia šanca, že dostane príspevok. 
 
Eva Wedra Kačková – opýtala sa, či je niekde zahrnuté, alebo bude, ako môžu následne 
ihrisko využívať občania, lebo momentálne to nie je dobre nastavené?  
 
Primátor mesta – podmienkou podpory je, že minimálne na 20 % to majú využívať ostatní 
ľudia, než je klub. 
 
Eva Wedra Kačková – uviedla, že 20 % je podľa nej málo a malo by sa uviesť viac percent. 
Ak ideme do toho, tak nech má aj verejnosť možnosť zdieľať proces a priestor a nie, aby tam 
bola brána zatvorená a ihrisko využiteľné len pre malú skupinu ľudí. 
 
Primátor mesta –v prvom rade ideme investovať do nášho majetku, ale súhlasí a názorom p. 
Wedry, preto je aj tento zámer, aby bol objekt využívateľný a využívali ho aj iní. 
Ďalej sa opýtal poslancov MsZ, či majú iný návrh na percentuálne spolufinancovanie, či to 
chcú nejako zmeniť oproti predloženému návrhu? 
 
Poslanci MsZ nemali a nepredložili k danému návrhu žiadne iné pozmeňujúce návrhy, 
pripomienky. 
 
HLASOVANIE č. 4 
MsZ schvaľuje 
- predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ na základe Výzvy č. 2021/004 z 
Fondu na podporu športu na projekt „Futbalové ihrisko Vrútky – stavebné úpravy“;  
- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci;  
- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu  
vo výške 55 % z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu (384 275, 33 EUR), t.j. 
výške 211 351,43 EUR; 
- využitie finančných prostriedkov od Slovenského futbalového zväzu v rámci programu 
HatTrick vo výške 100 000,00 EUR na spolufinancovanie realizovaného projektu; 
- zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu z rozpočtu 
mesta Vrútky. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 8 – Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald, Eva Wedra Kačková, 
Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, RNDr. Mária Rovňáková, PaedDr. Vladimír 
Vantara, Ing. Marek Veverica)  
 
K bodu č. 2 
Výzva Ministerstva investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie SR na podanie 
žiadostí o poskytnutie dotácie v oblasti podpory regionálneho rozvoja (tvorí prílohu 
zápisnice)  
 
Primátor mesta – informoval, že Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a 
informatizácie SR (MIRRI) vyhlásilo dňa 29. decembra 2021 výzvu na podanie žiadostí o 
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poskytnutie dotácie v oblasti podpory regionálneho rozvoja zameraných na vybudovanie 
multifunkčnej voľnočasovej športovej haly. Poskytnutie dotácie je v maximálnej výške 1 200 
tis. EUR, pričom výška spolufinancovania je stanovená na 10%. Oprávnenými žiadateľmi sú 
výlučne obce a mestá v SR. Termín na predkladanie žiadostí o dotácie MIRRI je 30. júna 
2022. Realizovaný projekt má umožniť pravidelné a udržateľné využívanie tejto 
infraštruktúry zo strany športových klubov, škôl a obce v danej lokalite, pričom prístup do 
športovej haly nesmie byť vyhradený pre konkrétneho jedného užívateľa a musí byť 
zabezpečený pre väčší okruh používateľov a tento musí byť poskytovaný na rovnakom, 
transparentnom a nediskriminačnom základe. K žiadosti je potrebné podať aj stavebné 
povolenie. 
Z tohto dôvodu je predložený nasledovný návrh na prípravu zapojenia sa do výzvy vo forme 
zabezpečenia projektovej dokumentácie, stavebného povolenia a žiadosti o dotáciu na 
vybudovanie multifunkčnej športovej haly vo Vrútkach, na pozemkoch mesta Vrútky 
susediacich so ZŠ Hany Zelinovej vo Vrútkach.  
 
Eva Wedra Kačková –  opýtala sa, či sa stíha urobiť stavebné konanie? 
 
Primátor mesta – na základe našej komunikácie s projektantami, nám bolo povedané, že sa 
to stihne, len je potrebné na tom hneď pracovať. 
 
Eva Wedra Kačková – ak by nám to nevyšlo, je možné, že bude ešte niekedy takáto podobná 
výzva? 
 
Primátor mesta – v minulosti už boli rôzne výzvy, ale nie ešte takáto konkrétna. 
 
Mgr. Zuzana Furová – opýtala sa, či by nebolo vhodnejšie postaviť atletický ovál, ak nie 
teraz, tak možno do budúcna nad ním uvažovať. 
 
Primátor mesta – takýto zámer sa dá dať do výzvy aj teraz, ale väčšiu šancu na úspech 
a podporu majú uzatvorené haly a ihriská. Do riadneho MsZ predložíme viac informácií. 
 
HLASOVANIE č. 5 
MsZ 
I. berie na vedomie 
informáciu o vyhlásenej výzve Ministerstva investícií, regionálneho rozvoja a 
informatizácie SR (MIRRI) na podanie žiadostí o poskytnutie dotácie v oblasti podpory 
regionálneho rozvoja zameraných na vybudovanie multifunk čnej voľnočasovej 
športovej haly. 
II. schvaľuje 
prípravu žiadosti o dotáciu na vybudovanie multifunkčnej športovej haly vo Vrútkach 
vrátane povinných príloh. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 8 – Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald, Eva Wedra Kačková, 
Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, RNDr. Mária Rovňáková, PaedDr. Vladimír 
Vantara, Ing. Marek Veverica)  
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K bodu č. 3 
Rozpočtové opatrenie 6/2021 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Lívia Komínová – informovala, že ide o zapojenie prostriedkov ŠR  do rozpočtu mesta 
(mzdy a odmeny ZŠ, asistenti, predškoláci, dávky v hmotnej núdzi, vratky nevyčerpaných 
prostriedkov, odmeny opatrovateľky, odmeny pracovníkov DSS) a refundáciu projektov 
a zapojenie finančných prostriedkov do rozpočtu. 
 
HLASOVANIE č. 6 
MsZ berie na vedomie rozpočtové opatrenie 6/2021. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 8 – Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald, Eva Wedra Kačková, 
Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, RNDr. Mária Rovňáková, PaedDr. Vladimír 
Vantara, Ing. Marek Veverica)  
 
 
K bodu č. 4 
Rôzne 
a/ Úhrada poplatku za vydanie dopravnej karty (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Lívia Komínová – informovala, že v rámci rozpočtového opatrenia č. 5/2021 bola 
uznesením č. 60/2021 zo dňa 16.11.2021 schválená čiastka 5000,- eur na preplatenie vydania 
nových dopravných kariet pre občanov mesta Vrútky v čiastke 5 € za jednu kartu dopravcovi 
Dopravný podnik mesta Martin. Dopravca do konca roku 2021 nepredložil spracované 
podklady k preplateniu vydaných kariet. Požadované podklady boli predložené v mesiaci 
január 2022 za obdobie roka 2021. Mesto Vrútky preplatí karty vydané ešte v období do 
31.03.2022. 
 
Eva Wedra Kačková – uviedla, že sa jej ľudia pýtali, či aj zamestnanci, ktorí pracujú pre 
mesto by nemohli mať tento poplatok preplatený? 
 
Primátor mesta – momentálne k tomu nevie odpovedať, v podstate ide o to, že naši občania, 
ktorí sú daňoví poplatníci majú zľavu z daného poplatku. Tí, ktorí už poplatok zaplatili, musia 
požiadať o jeho vrátenie na DPMM a následne sa im 5 € premietne do karty ako kredit. 
 
HLASOVANIE č. 7 
MsZ schvaľuje úhradu 5,- eur za vydanie dopravnej karty spoločnosti Dopravný podnik 
mesta Martin pre občanov Mesta Vrútky, ktorí o vystavenie požiadali v roku 2021 alebo 
požiadajú do 31.03.2022. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 8 – Mgr. Zuzana Furová, Jozef Gorcovský, Mgr. Ľuboš Gottwald, Eva Wedra Kačková, 
Mgr. Marián Kráľ, ThDr. Marián Krivuš, RNDr. Mária Rovňáková, PaedDr. Vladimír 
Vantara, Ing. Marek Veverica)  
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K bodu č. 5 
Diskusia 
 
Mgr. Ľuboš Gottwald – uviedol, že na ulici Čachovský rad je veľa odkvapov zo striech, 
ktoré ústia na chodník, následne, keď to zamrzne, je z toho klzisko. Preto by sa chcel opýtať, 
či by sa s tým nedalo niečo urobiť? 
 
Primátor mesta – pozrieme sa na to, čo  s tým vieme urobiť. 
 
 
K bodu č. 6 
Interpelácie 
 
K tomuto bodu neboli prijaté žiadne pripomienky. 
K bodu č. 7 
Záver 
 
Primátor mesta – na záver poďakoval za pozornosť, a tým vyhlásil neplánované zasadnutie 
Mestského zastupiteľstva vo Vrútkach o 14:33 hod. za ukončené. 
 
 
 
Zapísala: Mgr. Lenka Karolčík Košútová, referát vnútornej správy MsÚ  
 
 
 
 
 
 
Mgr. Marián Kráľ                                                                        ThDr. Marián Krivuš     
I. overovateľ zápisnice                 II. overovateľ zápisnice 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Mgr. Anna Sviteková              Mgr. Branislav Zacharides 
   prednostka MsÚ                          primátor mesta 


